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Abstract (en)
[origin: US4462536A] The invention relates to a container made from a plurality of fiber layers, preferably from craft paper which fiber layers of wall
(1) and bottom (2) are interconnected by a hot meltable adhesive. At the location of the connection incisions (14) are made in the wall which extend
parallel to the axis of the container and have a cutting plane (14) extending at an acute angle ( alpha ) with the respective tangential plane (167). At
the inner side of the lips (13) obtained in this way an adhesive is applied in hot conditions at least at the folding line (8) and only thereafter the lips
(13) are folded. The container can have an overhead lid (4), the lid body (5) and disc (7) being made in a corresponding way.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft einen Behälter aus mehreren Faserschichten, vorzugsweise aus Kraftpapier, wobei die Faserschichten von Wand (1) und
Boden (2) durch einen heiss schmelzbaren Klebstoff miteinander verbunden sind. An der Verbindungsstelle sind in die Wand Einschnitte (14)
durchgeführt, welche parallel zur Achse des Behälters verlaufen und deren Schnittflächen (14) einen scharfen Winkel (α) mit der jeweiligen
tangierenden Ebene (16) bilden. Auf die Innenseite der dadurch erhaltenen Zungen (13) wird zumindest an der Faltlinie (8) der Klebstoff im heissen
Zustand aufgetragen und erst danach werden die Zungen (13) umgefaltet. Der Behälter kann einen Stülpdeckel (4) haben, dessen Deckelkörper (5)
und Deckelscheibe (7) in entsprechender Weise hergestellt worden sind.
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